

Enrolment of foreign students to the Federal state budget educational institution of Higher Education “Krasnoyarsk state agrarian university”



Красноярский ГАУ объявляет о приеме на первый курс граждан иностранных государств по программам бакалавриата, специалитета, магистратуры и программам среднего профессионального образования.

Krasnoyarsk SAU announces the enrolment of students of foreign states to the programs of Bachelors, Masters and Specialists training in the 2015-2016 school year.

Имеется возможность усиленного изучения иностранного языка в институте международного менеджмента и образования и юридическом институте, располагающихся в центре города Красноярска.

There is the opportunity of intensive English and Russian languages learning in the Institute of international management and education and Law Institute. They are located in the center of the city.

Граждане Таджикистана, Казахстана, Кыргызстана и Белоруссии, а также граждане других государств, **имеющие статус соотечественника**, имеют возможность поступления в университет на бюджетной (бесплатной) основе.

Citizens of Tajikistan, Kazakhstan, Kirgizstan and Belarus, and also the compatriots have the right to study at budget places (free of charge)

Прием документов осуществляется адресу: г. Красноярск, ул. Елены Стасовой, 44Д.

The documents are accepted in the building of the University on the address: Krasnoyarsk, Elena Stasova Street, 44 D

За более подробной информацией о поступлении в университет необходимо обращаться по телефонам (391) 247-21-35, (391) 227-30-09.

The detailed information about entering the university is given in the Enrollment Office, telephone numbers (391) 247-21-35, (391) 227-30-09.

Официальный сайт университета www.kgau.ru

The official University site: www.kgau.ru